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Úvodní slovo starosty
Vážení spoluobčané!

Důležitou událostí pro další život v  naší obci 
byly podzimní volby do  zastupitelstva obce. 
V Dražicích podalo kandidátku jen naše sdružení 
Novým směrem v téměř nezměněném složení. Ži-
jeme v demokracii a výsledky voleb jsou vyústěním 
vůle občanů, kdo je má zastupovat při řízení jed-
notlivých samospráv. Myslím, že tuto vůli je tře-
ba respektovat. Proto jsem na pracovním jednání 
před ustavujícím zasedáním zastupitelstva obce 
oslovil Ing. Elišku Pospíšilovou, která obdržela nej-
více hlasů voličů, zda nechce kandidovat na  post 
starosty obce Dražice. Po  její zamítavé odpovědi 
jsem se stejnou otázkou oslovil Stanislava Flígra, 
který obdržel druhý největší počet hlasů. Tepr-
ve po  jeho záporné odpovědi jsme dohodli návrh 
složení vedení obce Dražice pro následující 4leté 
období. 

Mé zvolení starostou obce Dražice pro obdo-
bí 2022 – 2026 přijímám s velkou pokorou. Jsem 
připraven pokračovat v naplnění cílů, které jsme si 
pro volební období dali a pracovat pro Vás občany 
se stejnou energií jako doposud. 

V  zastupitelstvu jsme se usnesli, že budeme 
pokračovat s  neuvolněným starostou a  místosta-
rostou. Dále budeme pracovat v  systému, který 
se nám dlouhodobě osvědčil, a to prostřednictvím 
jednotlivých výborů, kde každý řeší svou oblast: 
sociální, kulturní, sport, životní prostředí a další. 

Do dalšího volebního období s námi nekandido-
vala Renata Samcová. Rád bych jí chtěl tímto ještě 
jednou poděkovat za její práci v péči o sociálně 
slabší občany a seniory. Složení členů jednotlivých 
výborů bylo obměněno jen minimálně. Všem, kteří 
ve výborech pracovali, za jejich práci děkuji. 

Co nás tedy z investic a oprav v nadcházejícím 
období čeká? Především musíme dokončit Ko-
munitní dům pro seniory. Jedná se o  největší 
investiční akci v  historii obce Dražice. Stavební 
část by měla končit venkovními úpravami, které 
má zhotovitel dokončit do 15.12.2022. Po té po-
žádáme o kolaudaci. Chtěli bychom, aby byl dům 
centrem péče o seniory nejen v něm bydlících, ale 
i o všechny ostatní, žijící v naší obci.

Velkým úkolem pro volební období budou opat-
ření v  energiích. Zde nás čekají změny, které 
však s  velkým očekáváním již dlouho vyhlížíme 
od vlády, která musí dát impuls, jakým směrem se 
komunitní energie bude ubírat. Snažíme se připra-
vit projekty fotovoltaiky pro dotace, které jsou vy-
pisovány. Uvidíme, s čím dalším stát přijde. Pracu-

jeme na koupi objektu České pošty, kde plánujeme 
vybudovat prostory pro zubaře a  obvodního 
lékaře.

Každý rok budeme pokračovat s  opravou 
chodníků a  komunikací, včetně silnice k  Ma-
toušovskému mlýnu. Stále máme snahu, ve spolu-
práci s městem, zrealizovat plánovanou cyklo-
stezku do Tábora.

Čeká nás dostavba patra v  kulturním 
domě nad restaurací, jejíž součástí by měla být 
i kompletní rekonstrukce rozvodů vody, elektřiny, 
kanalizace a části topení v restauraci a jejím záze-
mí. V areálu školy bychom rádi zrekonstruovali 
kuchyň. 

Plánujeme dokončení změny územního plá-
nu a přípravu dalších stavebních parcel, rozšíře-
ní vodovodní sítě, opravu stávající kanali-
zace, výměnu veřejného osvětlení, rozšíření 
rozvodů optických kabelů internetu, vždy 
ruku v ruce s opravami komunikací, dále opravy 
bytového fondu, dokončení realizace odpočin-
kové zóny 4 rybníčků u  střelnice, revitalizaci 

hlavního parku, opravu hřbitovní zdi, jak sta-
rého tak nového hřbitova, nástavbu a dokončení 
rekonstrukce sportovního areálu a samozřejmě 
se aktivně podílet na  přípravě silničního ob-
chvatu obce.

Na  podzim jsme provedli opravu chodníků 
v části Dražice jih, včetně výměny a oprav veřejné-
ho osvětlení. V říjnu proběhla rekonstrukce a mo-
dernizace našeho rozhlasu. Prosím občany 
o zpětnou vazbu jak je v jejich místě rozhlas slyšet, 
abychom jej nastavili ke spokojenosti všech.

S  koncem roku jsme nuceni přehodnotit cenu 
vodného a  stočného. U  vodného se nám příští 
rok zvýší cena nakupované vody od Jihočeské vo-
dárenské společnosti. U  stočného nám narostou 
především náklady na elektřinu v čistírně odpad-
ních vod. Obě tyto položky od roku 2023 navýšíme 
a  celková cena vodného a  stočného byla zastupi-
telstvem schválena na 87,15 Kč /m3 včetně DPH. 
Přesto je to cena v kraji a okrese jedna z nejlevněj-
ších. Další položkou, kterou se budeme zabývat 
na posledním letošním zasedání zastupitelstva, je 
cena za svoz odpadu. Náklady na jeho likvidaci 
se nám také navýší, a proto budeme nuceni cenu 
pro občany upravit.

Z  podzimních kulturních akcí proběhlo tradič-
ní Vítání občánků. Velmi milé bylo Setkání 
seniorů 2022, jehož tradice od  roku 2019 byla 
přerušena z důvodu protikoronavirových opatření. 
Děkuji všem, kteří se na jeho přípravě podíleli. 

Mojí velmi příjemnou povinností bylo předat 
Cenu obce Dražice panu Milanu Kašparovi 
a  Františku Máchovi za jejich dlouholetou práci 
v místních spolcích.

Dne 28. 10. 2022 jsme spolu s  místostarost-
kou Ing.  Eliškou Pospíšilovou zasadili pamá-
teční lípu k 670letému výročí první zmínky 
o naší obci.

Velmi pozitivní informace pro část našich obča-
nů je, že jsme vybrali nového nájemce a provo-
zovatele hospůdky „Na Hřišti“. Provoz by měl 
být zahájen od  prosince 2022. O  otevírací době 
a dalších podrobnostech budete včas informováni.

Těším se na  setkání s  Vámi při adventních 
a  předvánočních akcích a  především Vás všechny 
zvu dne 28.12.2022 od 15:00 do 18:00 na den 
otevřených dveří našeho nově dokončeného 
Komunitního domu pro seniory. 

Závěrem mi dovolte, abych všem popřál klidné 
a pohodové prožití vánočních svátků a pevné zdra-
ví se štěstím do nového roku.

Lubomír Smažík, starosta obce Dražice  

Příjemné prožití vánočních svátků,
hodně zdraví, štěstí a úspěchů
v novém roce Vám přeje

za Obec Dražice
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Výtah z jednání zastupitelstva obce
39. jednání, konané dne 15. 9.
 Cesta k  Matouškovskému mlýnu – obec 

obdržela petici k  nevyhovujícímu stavu ko-
munikace, věc byla konzultována se staveb-
ním úřadem, který neshledal žádná pochybe-
ní, obec Dražice se bude stavem komunikace 
a majetkoprávním vypořádání zabývat

 projednání čerpání rozpočtu ke  dni 
31.8.2022, informace o  rozpočtovém opat-
ření 13/2022

 Žádost o odkup pozemku – zastupitelstvo 
obce schválilo záměr vyhlášení prodeje části 
pozemku parc. č. 104/1 v k. ú Dražice u Tá-
bora z důvodu narovnání historicky přeplo-
ceného pozemku.

 KoDuS DRAŽICE – zastupitelstvo obce 
odsouhlasilo dodatek č. 3 ke  stavbě komu-
nitního domu, který řešil práce požadované 
obcí. Převážná část prací se týkala dokončení 

a kompletací slaboproudých rozvodů (přístu-
pový systém, signalizační a  kamerový sys-
tém) a drobné instalační práce. Celková hod-
nota dodatku činí 279 516,57 Kč bez DPH.

 rozpočtové opatření č. 14/2022, které se 
týká přesunu finančních prostředků urče-
ných na  financování vícenákladů Komunit-
ního domu pro seniory (dodatku č. 2 a doda-
tek č. 3) bylo odsoihlaseno.

 Žádost o  odkup části pozemku – zastu-
pitelstvo obce Dražice odsouhlasilo vyhláše-
ním záměru prodeje části pozemku parc. č. 
21 v k. ú. Dražice u Tábora.

 Zastupitelstvo obce Dražice odsouhlasilo 
uzavření darovací smlouvy s mysliveckým 
sdružením MS Raště ve  výši 4  360,-  Kč – 
spolkový den pohoštění.

 Zastupitelstvo obce Dražice odsouhlasilo 
vyhlášení záměru směny části pozemku 

obce Dražice parc. č. 215 za  část pozemku  
parc. č. 69/5 bez doplatku.

 Komplexní pozemková úprava Meziříčí 
– Státní pozemkový úřad zaslal obci Dražice 
žádost o projednání změny plánu společných 
zařízení. Jedná se o  změny u  komunikace 
u  hřbitova. Oproti původně schválenému 
plánu jsou změny následující: směrové vy-
chýlení kvůli existující inženýrské síti (kabel 
Cetin a.s.), rozšíření komunikace o výhybnu 
a nové připojení k silnici I/19. Změna v plá-
nu společných zařízení byla odsouhlasena. 

 Výpověď z  nájmu „Restaurace na  hři-
šti“ – obec Dražice obdržela výpověď z ná-
jmu prostor restaurace na hřišti dle platných 
ustanovení nájemní smlouvy. Zastupitelstvo 
projednalo uvedenou výpověď a odsouhlasi-
lo vyhlášení záměru pronájmu nebytových 
prostor „Restaurace na hřišti“.                        

Konané dne 20. 10.
 Zasedání ustavujícího zastupitelstva obce 

Dražice zahájil starosta obce pan Lubomír 
Smažík, který přivítal všechny přítomné.

 Složení slibu nových členů zastupitelstva 
 Volba starosty a místostarosty:
 Zastupitelstvo obce hlasovalo veřejně (akla-

mací)
 Pan Ladislav Lev navrhl, že pozice starosty 

bude vykonávána jako neuvolněná a jako kan-
didáta pro volební období 2022 – 2026 navr-
hl pana Lubomíra Smažíka. Zastupitelstvo 7 
hlasy tento návrh schválilo, jeden se zdržel.

 Pan Lubomír Smažík navrhl, že pozice mís-
tostarosty bude vykonávána jako neuvol-
něná a  jako kandidátku pro volební období 
2022 – 2026 navrhl Ing. Elišku Pospíšilovou. 
Zastupitelstvo 7 hlasy tento návrh schválilo, 
jeden se zdržel.
Nově zvolený starosta a místostarostka po-

děkovali všem přítomným za  důvěru, krátce 
představili své budoucí působení a  slíbili, že 
svoji funkci budou vykonávat odpovědně.
 Zřízení výborů, volba předsedů a členů 

jednotlivých výborů:
Kontrolní výbor
- předsedkyně Mgr. Dana Růžičková
- člen Ing. František Kotšmíd
- Michal Novák

Finanční výbor
- předseda Stanislav Flígr
- člen Ing. Eva Šašková
- člen Kamil Maroušek

Stavební výbor
- předsedkyně Ing. Eliška Pospíšilová
- člen Kateřina Brožová
- člen Bc. Miroslav Flígr, DiS.

Sportovní výbor
- předsedkyně Ing. Eliška Pospíšilová
- člen Jan Samec st.
- člen Mgr. Miloš Veselý

Kulturní výbor
- předseda Bc. Ivan Šimák
- člen Mgr. Lucie Šašková
- člen Pavlína Fousová

Sociální výbor
- předsedkyně Pavla Kubíčková
- člen Helena Kovaříková
- člen Andrea Skaláková
- člen Markéta Pěchotová

Dopravní výbor
- předseda Ladislav Lev
- člen Jaroslav Průcha
- člen Jaroslav Kadlec

Výbor životního prostředí
- předseda Ing. Zdeněk Novotný
- člen Ing. Jiří Zelenka
- člen Ing. Stanislav Mrázek

 Zvolení zástupci zřizovatele do  školské 
rady – pan Stanislava Flígra a Ing. Eliška Po-
spíšilová. 

- zástupce v  Mikroregionu Táborsko – 
Ing. Elišku Pospíšilovo

 složení redakce Dražického občasníku 
takto:

- šéfredaktorka Ing. Eliška Pospíšilová
- člen Lubomír Smažík
- člen Blanka Čítková
- člen Bc. Ivan Šimák

 Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí:
 Zastupitelstvo obce 8 hlasy rozhodlo o  po-

skytnutí odměn starostovi a místostarostce 
v zákonné výši dle přílohy nařízení vlády č. 
338/2019 Sb. od 21.10.2022. Ostatním za-
stupitelům a  předsedům výborů v  zákonné 
maximální výši dle přílohy nařízení vlády 
č. 338/2019 Sb. od 01.11.2022. Členové vý-
borů budou odměňováni jedenkrát za  rok 
částkou určenou v  příloze nařízení vlády č. 
338/2019 Sb. s  účinností od  01.11.2022. 
Výše stanovených odměn:
- Starosta 32 451 Kč hrubého/měsíc
- Místostarosta 29 206 Kč hrubého/měsíc
- Zastupitel + předseda výboru 3  245 Kč 

hrubého/měsíc
- Člen výboru 2 704 Kč hrubého/rok, za rok 

2022 bude vyplacena poměrná část roční 
mzdy ve výši 2/12 z částky 2 704 Kč

 Zastupitelstvo obce Dražice schválilo Jed-
nací řád zastupitelstva obce Dražice.

- Starosta seznámil přítomné s čerpáním roz-
počtu k 30.9.2022 a s provedeným rozpočto-
vým opatření č. 15/2022.                               

Ustavující jednání zastupitelstva obce Dražice
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K  31.10.2022 obec dokončila akci „Draži-
ce – obnova a rozšíření bezdrátového roz-
hlasu“, v rámci níž bylo instalováno nových 6 
hnízd, včetně amplionů, a  zároveň vyměněny 
staré ampliony. V  rámci projektu bylo prove-
deno také technické zhodnocení rozhlasové 
ústředny na  obecním úřadě. V  současné době 
by měla být celá obec lépe pokryta rozhlaso-
vým signálem. Pokud byste měli ke  kvalitě 
rozhlasu nějaké připomínky, adresujte nám 
je prosím na úřad. Na tuto akci jsme obdrželi 

z finančních prostředků Jihočeského kraje ne-
investiční dotaci ve výši 204 000,- Kč.

Jak jsme informovali v  minulém čísle Dra-
žického občasníku, zapojila se naše obec 
do projektu „My v tom Jihočechy nenechá-
me II“. Do  konce listopadu letošního roku 
obec přijímala žádosti z  řad našich občanů. 
Dosud jsme obdrželi 4 žádosti. Nyní požádáme 
Jihočeský kraj o dotaci, obec dofinancuje zby-
lou část a v roce 2023 by měli žadatelé obdržet 
příslušnou částku.

Jihočeský kraj je poskytovatelem i  dal-
ší dotace, tentokrát na  podporu narozených 
dětí z Jihočeského kraje. Finanční prostředky 
kraj uvolní pouze, pokud obec organizuje „Ví-
tání občánků“.  Dotace je poskytnuta do výše 
50 % nákladů. V současné době probíhá podpis 
smlouvy, na základě které obec v  letech 2022 
– 2024 může vyčerpat celkem 105  000,- Kč 
z krajských prostředků na podporu dětí, naro-
zených v naší obci.

Jarka Slabá   

Něco málo k dotacím…

Minulý občasník jsem Vás trochu šetřila 
a téma odpadů nechala v poklidu. Nicméně ob-
držené návrhy dodatků ke  smlouvám na  svoz 
a likvidaci odpadů v roce 2023 od svozové spo-
lečnosti Rumpold, s.r.o. mě nutí toto téma opět 
otevřít. Nikoho snad nepřekvapí, že když se 
vše zdražuje, zdražují se i služby v oblasti od-
padového hospodářství. O zvyšování poplatků 
za ukládání odpadů na skládky a zajištění „tří-
dících cílů obce“ jsem již také psala. Od nového 
roku dojde k cca 25% navýšení úplaty za svozo-
vý den směsného odpadu i ke zvýšení nákladů 
na svoz a recyklaci tříděného odpadu. Po roce 
budeme opět platit i za vytřízený papír, proto-
že o něj není zájem. 

Po  obci máme rozmístěných 9 separač-
ních hnízd. Vzhledem k tomu, že po objed-
nání vývozu firma sveze všechny kontejne-
ry, bez rozdílu, zda je plný či prázdný, a my 
za každou nádobu hradíme paušál, snažíme 
se vývoz objednávat v  okamžiku, kdy jsou 
kontejnery co nejvíce naplněny. Ano, jsou 
místa, která se zaplní velmi rychle, ale je 
nehospodárné, aby se kvůli jednomu plné-
mu kontejneru hned objednával vývoz a za-
platilo se za  dalších 10 téměř prázdných.  
Máme sběrný dvůr, a  pokud jsou kontej-
nery poblíž vašeho bydliště plné, využijte 
prosím jiné sběrné místo nebo právě sběrný 
dvůr. Další neznámou pak je, když vývoz 

objednáme, kdy bude opravdu uskutečněn. 
Někdy na  něj čekáme týden, občas se však 
stane, že je odpad svezen hned druhý den. 
Je velmi těžké odhadnout správný oka-
mžik. Pokud je hnízdo přeplněné, prosím 
vyčkejte na vývoz nebo využijte jiných míst 
a  neobkládejte kontejnery odpadem. Vše 
ostatní bylo již mnohokrát řečeno a nebudu 
se tedy opakovat. 

V zimních měsících bude mít sběrný dvůr 
zkrácenou provozní dobu, středy od  14 
do  17 hodin a  soboty od  9 do  11 hodin. 
Od  prosince je jediný kontejner na  biood-
pad umístěn před sběrným dvorem. 

Blanka Čítková 

Rozmohl se nám v  obci takový nepříjemný 
nešvar. Člověk, aby se neustále díval pod nohy, 
aby náhodou neuklouzl, nebo se bál šlápnout 
do trávy… Ano, trápí nás psí exkrementy. Člo-
věk by ještě pochopil, že když vyrazíte se svým 
psím kamarádem na  procházku do  přírody 
(například na oblíbený okruh Dražice západ – 
cesta k Boru – okolo hřbitova – po cyklostezce 
zpět do Dražic), řeknete si, že vykonaná potře-
ba do příkopu není nic strašného a příroda si 
s tím nadělením poradí :o). Bohužel hromádky 
nacházíme na  silnici a  co hůř i  na  chodnících 
přímo v obci. V tomto případě se mi ani nechce 
uvěřit, že by nějaký pejskař ignoroval psí nadě-
lení vytvořené v jeho přítomnosti na frekven-
tovaném chodníku. Snad se jedná o  památku 
na psího uprchlíka, kterému se podařilo opus-
tit své teritorium a rozhodl se provětrat a na-
vštívit fenky a  kamarády ve  svém okolí. Nám 
pak volají spoluobčané nebo náhodně projíž-
dějící, že tam či onam pobíhá pejsek, abychom 
se o něj postarali a odchytli ho, neb se dobývá 
na jejich fenečku nebo aby se mu náhodou něco 
nestalo. A přitom by stačilo, aby páníčci zajisti-

li svého pejska tak, aby neměl možnost utéct. 
Na závěr musím zmínit ještě náš park upro-

střed obce. Pokud se po něm rozhlédnete, ur-
čitě si všimnete hromádek po něm rozesetých 
a opravdu se nejedná o krtince. Zkuste si před-
stavit jak je asi příjemné pro naše chlapy, kteří 
se starají o veřejné prostranství, když do této 
hromádky při výkonu své činnosti zajedou křo-
vinořezem nebo jen šlápnou. A dvorní údržbář 

našeho vánočního stromu, měl také tu čest 
a  peprnými výrazy nešetřil. Buďte tak laska-
ví, zajistěte, aby vaši pejsci neutíkali a  pokud 
s nimi jdete na procházku, uklízejte po nich. 

Abychom vám ten úklid trochu usnadni-
li, rozhodli jsme se, že k  parku umístíme koš 
na psí exkrementy jako je u bytového domu čp. 
260. Děkujeme, že po svých pejscích uklízíte.

Blanka Čítková 

Odpady

Psí mazlíčci
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Na  Sv. Martina, v  pátek 11.listopadu, se 
konal již tradiční lampionový průvod. Sdru-
žení rodičů tentokrát připravilo novou trasu 
ze západu Dražic. I když se ze začátku zdálo, 
že účast nebude veliká, postupně se přidáva-
li další a  další děti a  dospělí s  lampióny, jak 
jsme procházeli kolem jejich domovů.  Trasa 
vedla kolem pošty po nové silnici ke kostelu, 
kde čekalo překvapení v  podobě Sv. Martina 

na koni. Ten s námi pokračoval v čele průvo-
du až na hřiště, kde byl cíl našeho putování. 
Po občerstvení všech zúčastněných bylo mož-
né se zapojit do soutěže se svými doma vyro-
benými lampiony. Překvapilo nás množství 
krásných lampionů. Do  hlasování o  nejhezčí 
lampion se mohl zapojit každý účastník. Tři 
ceny obdržely lampióny s  nejvyšším počtem 
získaných hlasů a  jednu cenu vylosoval pan 

ředitel školy. Po ohňostroji byly vyhlášeny vý-
sledky a rodiny se rozcházely domů. Sdružení 
rodičů děkuje všem, kteří pomáhali s přípra-
vou a  koordinací „lampioňáku“ a  také děku-
jeme všem zúčastněným za  krásné putování 
naší obcí se svítícími lampiony. Budeme se 
těšit, že příští rok se sejdeme znovu v hojném 
počtu.

Sdružení rodičů ZŠ Dražice, z.s.  

Vánoční stromeček je důležitou a  neodmy-
slitelnou součástí celého adventu. Nejenže se 
jedná o místo, kam naděluje Ježíšek dárky pro 
děti, ozdobený stromek dotváří také atmosféru 
ve vašich domovech a stal se jedním z důleži-
tých symbolů Vánoc. Ozdobené a  nasvícené 
stromy tradičně zdobí nejenom velká náměstí, 
ale i  malé návsi v  zapadlých vesničkách. His-
torie zdobení stromečku v  Čechách však není 
dlouhá.

Najít přesně dobu, kdy s  Vánoci začal pojit 
také jehličnatý stromeček, je poněkud pro-
blematické. Ještě daleko před křesťany, kteří 
o Vánocích slaví narození Ježíše, totiž stromky 
ke svým oslavám využívali pohané, konkrétně 
Keltové a  Germáni. Jedni uctívali zdobenými 
stromky a větvemi boha sluce, druzí takto sla-
vili zimní slunovrat pod křídly boha Wotana.

Kdy poprvé stromeček začali využívat křes-
ťané, je skutečně nejisté. Jedna báje vypráví, že 
za zvykem zdobení vánočního stromečku stojí 
irský opat. Podle další legendy přišel zvyk vá-
nočních stromečků z Německa. Údajně nejstar-
ší zmínka pochází přímo z  Brém, a  to z  roku 
1570. Stromky zde ale neměly jednotlivé ro-
diny, nýbrž celé cechy, které je využívaly jako 
venkovní ozdobu svých domů.

První český vánoční stromek spatřil světlo 
světa v roce 1812. A byl to Jan Karel Leibich, 
ředitel Stavovského divadla, který jej na libeň-
ském zámečku postavil pro své přátele. Do čes-
kých rodin se však tento zvyk dostal teprve 
o  několik desetiletí později. Stromečky byly 
v té době zdobené papírovými ozdobami, per-
níčky a ovocem.

Teprve v  první polovině dvacátého století 
stromečky ovládly českou scénu naplno. Postu-
pem času se z přírodních ozdob staly skleněné 
a později ještě umělohmotné a elektrické. Dnes 
už je vánoční stromek zvykem, bez kterého by 
Vánoce nebyly pravými Vánocemi.

Dražický strom se také nastrojil a den před 
první adventní nedělí se zahalil do barevných 
světýlek. Na návsi se uspořádal jarmark, kde si 

návštěvníci mohli zakoupit věnce, ozdoby, ke-
ramiku, výrobky dětí ze školy a perníčky. Opět 
se rozléval teplý čaj a punč. Na posilněnou byla 
sladká vánočka. Mezi dětmi poletovaly anděl-
ky, které rozdávaly lístky pro dětská vánoční 
přání. Pan pošták všechna přání zodpovědně 
orazil a byly odeslány expres poštou k Ježíško-
vi.

Velmi děkujeme všem dobrovolníkům, kteří 
se již dlouhodobě podílejí na přípravách a ko-
nání této milé akce. Není to pro nás samozřej-
most a  za  každou pomoc jsme velmi vděčné. 
Děkujeme. Přejeme všem krásné vánoční svát-
ky.  

Sdružení rodičů ZŠ Dražice  

Obcí prošel lampionový průvod

Vánoční strom se rozzářil světýlky
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V sobotu 4.12.2022 jsme uspořádali již tře-
tí degustaci moravských vín. Akce se konala 
za  přispění obce Dražice a  vzhledem k  hojné 
účasti jsme ji připravili opět na sále.

Svá vína přivezl znovu Pavel Červenka 
z  Čejkovic a  k  degustaci nabídl 11 druhů vín. 
Tentokrát jsme ochutnávali Veltlínské zelené, 
Sauvignon, Ryzlink rýnský, Zweigeltrebe rosé, 
Rulandské šedé, Tramín, Mysterium, Modrý 
portugal, Zweigeltrebe, Merlot a  Frizzanté 
rosé. Pavel Červenka jednotlivá vína popisoval, 
jejich charakteristiky a vlastnosti a také vyprá-
věl o pěstování i výrobě vína, o práci na vini-
cích i ve sklepě. Degustaci jsme tentokrát pro-
ložili dvěma soutěžemi, do  kterých se s  chutí 
zapojili všichni přítomní. 

Při první soutěži měli soutěžící u stolu z lis-
tu papíru poskládat letadélko a případně si ho 
i nějak vyzdobit. Zvolený zástupce od každého 
stolu pak tímto letadélkem na  pódiu házel. 
Komu doletělo nejdál, ten měl vyhrát. Jelikož 
jsou tu v Dražicích statní letečtí modeláři, leta-
délka jim létala tak daleko, že některým nesta-
čilo pódium. Proto ti nejúspěšnější ve druhém 
kole házeli přes celý sál. První tři vyhráli pro 
svůj stůl láhev vína.

Při druhé soutěži si každý stůl opět zvo-
lil svého zástupce a  tentokrát se soutěžilo 
v „hodu špuntem na cíl“. Cílem byl tematicky 
karton od vína. S každým kolem se vzdálenost 
cíle od  odhodové čáry vzdalovala a  soutěžilo 
se vyřazovacím způsobem. Výhru – láhev vína 
pro svůj stůl – vyhráli dva nejlepší soutěžící. 
Třetí láhev, jako cenu útěchy, obdržel první 
vyřazený. Při obou soutěžích se všichni dobře 
pobavili.

Vstupenky na  akci byly slosovatelné 
a po skončení degustace jsme vylosovali výhry, 
které jsme věnovali my, obec Dražice a  Pavel 
Červenka. Kdo chtěl, mohl si nakoupit víno 
s sebou domů.

Po  skončení degustace se rozhodně domů 

neodcházelo. Dál jsme si užívali posezení s přá-
teli, dobrým vínem a  občerstvením. Povídalo 
se, zpívalo, znovu se házelo špuntem na  cíl 
a rozcházeli jsme se až nad ránem.

Každý z přítomných mohl vyplnit anketní 
lístek, ve kterém jsme se tentokrát mimo jiné 
ptali, zda mají přítomní zájem o  degustaci 
velikonoční, adventní nebo o  obě. A  proto-
že velká většina má zájem o  obě degustace, 
budeme se na  vás znovu těšit v  období Ve-
likonoc.

Děkujeme obci Dražice za  podporu a  všem 
přítomným za účast. Všem vám přejeme krás-
né prožití vánočních svátků a po celý rok 2023 
co nejvíce zdraví a štěstí.

Hana a Petr Hervířovi  

Adventní degustace

Začátek podzimní části se nám nepovedl 
a  v  prvních pěti zápasech jsme prohráli. Na-
konec jsme se zvedli a ve zbývajících utkáních 
uhráli 16 bodů za čtyři výhry, remízy, dvě pro-
hry. Podzimní část jsme zakončili na 11. místě. 
Jarní boje budou určitě jako vždy zajímavé, tak 
se všichni těšíme a srdečně vás zveme na tato 
utkání.

Sportu zdar 
vedoucí týmu Vlastimil Stuchlík   

Fotbal Muži A



12

prosinec 2022

www.obecdrazice.cz

Vážení sportovní přátelé, dovolte mi před-
stavit nejmenší dražické fotbalisty a  fotba-
listky. S  velkou radostí Vám mohu říci, že 
v letošní sezoně reprezentují náš klub tři mlá-
dežnická družstva a vůbec si nevedou ve svých 
okresních soutěžích špatně. Figurují dokonce 
po skončení podzimní části soutěže v popředí 
svých výsledkových tabulek. Velké poděkování 
a respekt patří především všem mládežnickým 
trenérům za jejich obětavou práci. Všichni (až 
25 mladých fotbalistů) se pak budeme společ-
ně scházet celou zimní část sezony v dražické 
sportovní hale, kde budeme 2x týdně rozvíjet 
fotbalové dovednosti a pohybové schopnosti.                  

Sportu zdar, M. Veselý  

Fotbal přípravky

Na  olbramovický nohejbalový turnaj nás 
přihlásil skoro měsíc před začátkem Vladimír 
Kuchár, protože společně hrajeme za Olbramo-
vice hokej. I přes časovou rezervu si to nedo-
kázal zařídit a na turnaj nakonec nejel. Museli 
jsme vzít náhradníka. Jediný kdo měl čas místo 
Vládi, byl Luděk Zahajský. Jako třetí s námi jel 
ostřílený veterán Milan Vlček.

Po základní skupině jsme skončili na prvním 
místě, ale s přibývajícím časem a pivy se naše 
výkony postupně horšily. Nakonec jsme po ne-
vydařeném semifinále skončili na hezkém čtvr-
tém místě. 

Turnaj měl poměrně velkou úroveň a sehrá-
li jsme hodně vysilujících utkáni. Od oběda se 
peklo prasátko. Pořadatelé měli vše kvalitně 
připravené včetně velmi hezkých cen. Na čepu 
byla Plzeň 12° a večerem nás provázely kytary 
místních hudebníků. 

Novotný Jiří  

Nohejbalový turnaj Olbramovice 2022



prosinec 2022

www.obecdrazice.cz 13

Stolní tenis a  jeho ročník 22/23 po odmlce 
zahájil svoji další sezónu. Po dvouletém půstu 
se pokračuje na plné obrátky. Doufejme, že se 
vše vrátí do starých kolejí.

Naše obě mužstva prokazují své kvality 
a  po  polovině soutěže zaujímají střed tabulky. 
Velká snaha Michala Koláře přinesla svoje ovo-
ce. Podařilo se sehnat dva nové hráče, kteří do-
plnili náš kolektiv. Jedničkami obou týmu jsou 
i nadále tým ,,A‘‘ - Radek Šrůma, tým ,,B‘‘ - Mi-
chal Kolář. Konec soutěžního klání je stanoven 
na  polovinu března, kdy na  domácích stolech 
přivítáme Radimovice ,,A‘‘. Pevně věřím, že naše 
forma bude ještě gradovat a tím i postavení v ta-
bulce, která čítá 12. mužstev táborského okresu. 

K  období Vánoc neodmyslitelně patří i  tra-
diční turnaj, který pořádáme v  této formě už 
bezmála 40 let. O pohár starosty obce se hraje 
24 let. Velké díky patří obci Dražice a TJ Dra-
žice za  podporu toho sportu, který má u  nás 
dlouholetou tradici. Mohu potvrdit kladné 
hodnocení soupeřů o  výborném sportovním 
zázemí.

Zveme všechny příznivce bílého míčku 
na  tradiční vánoční turnaj, který se bude po-
řádat 25.12 v místní sportovní hale. Startovné 
bude 100 Kč, děti 50 Kč. Během turnaje bude 
pořizována fotodokumentace. Občerstvení 

zajištěno, sportovní obuv, přezuvky a  dobrou 
náladu s sebou. Sejdeme se v 8:30 a v 9:00 bude 
zahájen turnaj. Sportu zdar a stolnímu tenisu 
zvlášť.

Jiří Šerý  

V září letošního roku se uskutečnil již 13. 
ročník podzimního volejbalového turnaje 
žen. Pořádajícími byly mladší ženy z  Dra-
žic. Hrálo se ve  sportovní hale v  Dražicích 
za  účasti 5 družstev (Želeč, Týn nad Vlta-
vou 2 družstva, Dražice 2 družstva). 

Během celého turnaje panovala dobrá 
nálada, hrálo se jako o  život a  nechybělo 
občerstvení pevného i  kapalného skupen-
ství. Po  15. hodině bylo dohráno. Bohužel 
prvenství si odvážely ženy ze Želče, ale dru-

hé místo zůstalo v Dražicích díky družstvu 
starších dražických žen -  J. Marouškové, R. 
Šimákové, P.  Stuchlíkové, T. Veselovské, J. 
Novákové, D. Novákové a V. Vávrové. Třetí 
a čtvrté místo obsadily ženy z Týna a mlad-
ší ženy z Dražic byly na místě pátém. Poho-
da pokračovala i po vyhlášení výsledků, kdy 
ženy utužovaly přátelské vztahy u dobrého 
jídla a pití. A na tomto poli se dařilo všem 
na  výbornou a  všichni vyhrávali. Poděko-
vání za  skvělé sportovní odpoledne patří 

všem volejbalistkám, které tuto akci zorga-
nizovaly.

Během zimy budou ženy pokračovat 
v  trénování ve  sportovní hale. Z  důvodu 
dlouhodobého zranění některých hráček se 
oba oddíly dražických volejbalistek spojily 
a budou trénovat celé zimní období společ-
ně. Bude to přínosem pro všechny a  volej-
bal žen bude i nadále pokračovat.

Za Oddíl volejbal TJ Dražice I. (starší ženy) 
J. Salabová  

Volejbalistky opět bodovaly

Přijďte si pinknout, vánoční turnaj bude
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V  neděli 24. dubna 2022 uspořádal Mode-
lářský klub Dražice Krajský přebor mládeže Ji-
hočeského kraje. Letošního ročníku se zúčast-
nili závodníci z  Dražic, Sezimova Ústí, Písku 
a Křemže. Na základě výsledků v tomto závodě 
si z  dražických modelářů postup na  Mistrov-
ství České republiky mládeže zajistili Jan Sa-
mec, Tomáš Grund, Martin Novák, Mikoláš 
Mihál, Filip Gregor a Tomáš Král. 17. září tak 
bude na  letišti v  Moravské Třebové bojovat 
o medaile z MČR mládeže šest zástupců naše-
ho klubu, kteří budou obhajovat celkem čtyři 
medailová umístění z loňského roku.

Výbornými výsledky v  kategorii F1B v  loň-
ském roce si Jaroslav Malenický vybojoval 
místo v  užším reprezentačním výběru České 
republiky pro rok 2022, čímž si zároveň zajis-
til i nominaci na Mistrovství Evropy, které se 
v tomto roce konalo v Severní Makedonii. V zá-
vodě světového poháru, který předcházel sa-
motnému mistrovství, obsadil dražický repre-
zentant výborné čtvrté místo z 49 závodníků. 
Během závodu mistrovství zapsal dva nepříliš 
vydařené lety, které v konečném součtu stačily 
na 52. místo. Nicméně svým výkonem dražický 

závodník přispěl ke 4. místu v kategorii repre-
zentačních družstev, v  které český tým zao-
stal pouhých 10 sekund za výběrem Německa 
na bronzové příčce. Jaroslav Malenický se tak 

postaral o  historicky nejlepší výsledek dražic-
kých závodníků na seniorských mezinárodních 
mistrovstvích.

Vít Krátký  

Činnost Modelářského klubu Dražice

Jaroslav Malenický - Mistr České republiky 
v kategorii F1B

Jan Samec a Tomáš Grunt na stupních vítězů na MČR mládeže 2022

Vrcholem sezóny dražických mládežnic-
kých modelářů bylo i  v  letošním roce Mist-
rovství České republiky mládeže, které se již 
potřetí v  řadě konalo na  letišti v  Moravské 
Třebové. Dražický klub reprezentovalo v ka-
tegorii házedel na MČR celkem šest závodní-
ků ve dvou věkových kategoriích. Úspěšnější 
byl dražický tým v  kategorii mladších žáků, 
ve které se na stupně vítězů probojovali dva 
jeho zástupci. Na  obhajobu titulu dosáhl 
s  výrazným náskokem Jan Samec, kterého 
na stupně vítězů doprovodil stříbrný Tomáš 

Grunt. V kategorii juniorů triumfoval stejně 
jako v loňském roce Tomáš Král. Zdařilou ob-
hajobou přidal do  své sbírky již 3. titul Mi-
stra republiky napříč věkovými kategoriemi. 
Filip Gregor při obhajobě bronzové medaile 
z loňského mistrovství skončil v kategorii ju-
niorů těsně za stupni vítězů na nepopulární 
4. pozici a stejně jako další dražičtí závodní-
ci, Martin Novák a Mikoláš Mihál, na medai-
lové umístění nedosáhl.

Na  závěr sezóny kategorie F1B se Jaro-
slav Malenický zúčastnil MČR konaného 1. 

října v  Kožlanech. V  náročných povětrnost-
ních podmínkách se svými výkony probojo-
val společně s  dalšími čtyřmi závodníky až 
do  závěrečného rozletu, ve  kterém předčil 
všechny závodníky včetně úřadujícího více-
mistra Evropy a získal titul Mistra republiky 
v kategorii F1B. V součtu s triumfy z let 2016 
a 2017 je Jaroslav Malenický držitelem tří ti-
tulů Mistra republiky v  kategorri F1B, čímž 
se ve své kategorii řadí k nejúspěšnějším zá-
vodníkům tohoto tisíciletí.

Vít Krátký  

Podzim leteckých modelářů

Tomáš Král - Mistr republiky v kategorii házedla - junioři Úspěšná výprava dražických modelářů na MČR mládeže
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Přátelé, o  mládežnické kapele MexWave 
jsem naposled psal před 3 lety a  report vyšel 
v Dražickém občasníku v prosinci 2019. Všich-
ni víme o následné dvouleté devastaci kultury, 
kterou způsobila kovidová pandemie. Kapela 
odpočívala a čekala na svůj čas. Mezitím někte-
ří muzikanti studovali, a dokonce i vystudovali: 
Míša Sovadina se stal chemickým inženýrem, 
Anička Voborová zakončila šestileté absoluto-
rium na Konzervatoři v Českých Budějovicích, 
další studují na nejrůznějších „vejškách“ a daří 
se jim dobře. A jak tohle všechno vím? Protože 
udržujeme kontakt.

Podtitul dnešní reportáže o  comebacku ka-
pely byl málem naplněn v  dubnu letošního 
roku. Vlastně ne málem, ale docela, přestože ne 
úplně všechny plány vyšly. V budově Univerzi-
ty Tábor (dnes se tomu říká CUT) dne 2.4.2022 
zahrála formace, která měla být z  větší části 
postavená na členech MexWawe: Petr Vobora: 
kontrabas, Anička Voborová: koncertní kytara, 
Míša Sovadina: elektrická kytara a zpěv. Jenže 
na  poslední chvíli Míša onemocněl kovidem, 
takže těleso doplnil elektrický kytarista Jan 
Vobora. O party zpěvu se podělili Petr a Anička 
Voborovi. Na klávesy doprovodil Ondřej Vobo-
ra, který se studiu hry na klavír věnuje už šes-
tým rokem. 

Sound téhle skupiny se výrazně proměnil. 
Posunul se směrem k elektro-akustickému po-
jetí a je postaven na koncertní kytaře a kláve-
sách suplujících zvuk slavných „hammondek“. 
A repertoárově jsme se vrátili o pěkný kus zpět. 
Až do  slavných bigbítových „sedmdesátek“, 

když tehdejší nejslavnější pecky si vlastním 
způsobem aranžujeme pro naše složení.

Na  zmiňovaném půlhodinovém koncer-
tu jste mohli zaslechnout songy jako: Riders 
On The Storm (Doors), From The Beginning 
(Emerson, Lake & Palmer), Living In The Past 
(Jethro Tull) nebo Tears In Heaven (Eric Clap-
ton). Protože stále vyznáváme žánrovou pes-
trost, nabídneme i  pěkně instrumentovaný 
tradicionál Scarborough Fair. A  taky sólový 
klávesový výstup, který posluchače zavede až 
do oblasti tzv. vážné hudby.

Takže jsme vytvořili jádro kapely a  pra-
cujeme na  dalším repertoáru, do  kterého 
budeme postupně zvát další členy sestavy 
MexWave (všimněte si, že nepíšu „bývalých“ 
MexWave). V  blízké budoucnosti počítá-
me s  Honzou Žilavým (klarinet a  saxofony) 
a  Maruškou Vondruškovou (další klávesy). 
Ale to už je další příběh, o kterém rád napíšu 
zase někdy příště.

Na setkání s Vámi na vydařených hudebních 
akcích se těší Petr Vobora.                                      

Spolek mladých muzikantů Mexická vlna
Comeback MexWave?

Zleva: Anička Voborová, Petr Vobora, Ondřej Vobora, Jan Vobora. Foto: archiv kapely.

V  předvánočním čase navštívili dražičtí se-
nioři vystoupení pop operního tria La Gioia 
jejímiž členy jsou Peter Ševčík, Matej Vaník, 
Martin Vetrák. Nejen známé skladby světové 
hudební scény, ale i české a slovenské hity zněly 
v pozoruhodných úpravách hudebního tria vel-
mi originálně a zajímavě. O zájezd byl enormní 
zájem, který nás potěšil. Kapacita byla rychle 
zaplněna a v úterý 29. listopadu odjelo 24 slav-
nostně oblečených dam a  pánů směr Karlín. 
Jelikož se cestou podávaly minipizzy, sklen-
ka dobrého tramínu a  probíhala rozmanitá 
konverzace, tak všem jízda autobusem rychle 
utekla. Hostem koncertu měla být také operní 
pěvkyně a sólistka Národního divadla, paní Eva 

Urbanová. Ta se však kvůli náhlé zdravotní in-
dispozici a následné hospitalizaci v nemocnici 
nemohla koncertu účastnit. Hudebního dopro-
vodu se ujal houslový kvartet Simple Lounge 
Quartet složený z členů Slovenské filharmonie, 
Rozhlasu a  Slovenského národního divadla. 
Koncert obohatil skvělým výkonem pěvecký 
sbor Andílci Plzeň. Během koncertu proběhla 
charitativní aukce obrazu od  Vild Art pro na-
daci BJP Foundation. Večerem provázel herec 
a moderátor Miroslav Šimůnek. 

Písně v podání výjimečného tria všem pohla-
dily duši a příjemně naladily na sváteční atmo-
sféru těchto dnů. 

Obec Dražice  

La Gioia zazpívala 
v Hudebním divadle Karlín

Foto: http://lagioia.sk
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V  pátek 21.10.2022 se v  Kulturním domě 
v  Dražicích uskutečnilo po  2leté odmlce 
setkání seniorů. Celkem se sešlo přes 100 
účastníků. Milé hosty přivítal starosta obce 
pan Lubomír Smažík společně s  předsedou 
kulturního výboru panem Ivanem Šimákem. 
Starosta zároveň představil novou předsedky-
ni sociálního výboru paní Pavlu Kubíčkovou. 
Ta se stala nástupkyní paní Renaty Samcové, 
které tímto jí a  jejímu výboru moc děkujeme 

za úžasně odvedenou práci. Na setkání určitě 
všechny moc potěšilo krásné vystoupení dětí 
a  žáků z  dražické mateřské a  základní školy. 
Pro dobrou náladu nám k  tanci a  poslechu 
zahrála dechová hudba Keramička. Prostřed-
nictvím dotazníků se mohli všichni vyjádřit 
k akcím, které se budou konat v příštím roce. 
Největší zájem je o tuzemské zájezdy, cvičení 
pro seniory, divadlo. Určitě proběhnou i další 
zajímavé akce. Poděkování patří rovněž panu 

Janu Samcovi za  zajištění velmi chutného 
občerstvení v  podobě rautu a  obsluhy baru. 
Panu Martinu Pavlátovi za  autobusový svoz 
pro okolní obce a v neposlední řadě naší dra-
žické pekárně a cukrárně pana Petra Komína 
s  kolektivem za  vynikající zákusky, i  všem 
ostatním, kdo se na přípravách podíleli. Celý 
večer probíhal ve veselé náladě a moc se těší-
me na další setkání.

Sbor pro občanské záležitosti  

Setkání seniorů
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Plánované
kulturní a společenské 

akce
18. 12. 2022 KD od 15:00
Pohádka – Velké a veselé putování 
do Betléma

19. 12. 2022 kostel od 18:00
Vánoční koncert pěveckého sboru 
ZŠ Dražice

24. 12. 2022 kostel od 14:30
Mše svatá – Vigilie Narození Páně

24. 12. 2022 náves od 16:00
Zpívání u stromečku – Kočkopes

25. 12. 2022 SH od 08:30
Vánoční turnaj ve stolním tenise

25. 12. 2022 kostel od 08:30
Mše svatá – Slavnost Narození Páně

25. 12. 2022 KD od 21:00
Keks

26. 12. 2022 kostel od 08:30
Mše svatá s žehnáním vína

28. 12. 2022     KODUS od 15:00     
Den otevřených dveří 
Komunitního domu pro seniory

1. 1. 2023 kostel od 08:30
Mše svatá

28. 1. 2023 KD od 19:00
Dražický ples

4. 2.2023 rybník od 11:00
Dražické máčení 
aneb na Hromnice o otužilce více 

17. 2. 2023 KD od 19:00
Sportovní ples 

4. 3. 2023 KD od 14:00
10.ročník Dražického koštu  pálenek

Jedná se plánované akce, které mohou 
překazit vládní opatření související 
s koronavirovou nákazou. Sledujte 

prosím webové stránky obce a vývěsky.

ZALOŽTE SI DATOVOU
SCHRÁNKU

K čemu datová schránka
slouží?

zjednoduší vám komunikaci
nejen s úřady, ale nově již
například i s bankami či
pojišťovnami

umožní vám komunikovat s
ověřenou identitou
elektronicky odkudkoliv

založení i komunikace s
úřady přes datovku je zcela
zdarma

úřady jsou vám můžou rychle
a bezpečně zaslat důležité
dokumenty - a nebojte se,
žádnou zprávu nezmeškáte
díky notifikacím přes e-mail
či sms

s pomocí datovky si vyřidíte
třeba nový řidičský průkaz!

 

 

 

 

 
 

Počátkem roku 2023 bude dle nové legisla-
tivy automaticky řízena datová schránka pod-
nikajícím fyzickým osobám a  nepodnikajícím 
právnickým osobám. 

Pokud patříte do jedné ze jmenovaných sku-
pin a dosud datovou schránku nemáte, věnujte 

následujícím informacím pozornost. Přístupo-
vé údaje obdržíte doporučeným dopisem bě-
hem měsíce ledna, února, nebo března 2023. 
Datovou schránku si také můžete založit sami 
již nyní. Více informací naleznete na webových 
stránkách www.chcidatovku.cz.                         

Pondělí
11:00–12:00
13:00–17:00

Úterý 08:30–12:00

Středa
11:00–12:00
13:00–17:00

Čtvrtek 09:00–12:00

Pátek 08:30–12:00

Sobota, neděle zavřeno

Pošta Dražice
rozsah hodin pro veřejnost

Datová schránka
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Sbor pro 
občanské záležitosti

JUBILANTI 
(září – prosinec)

Jarmila Novotná  Dražice čp. 42

Zdeňka Machulková  Dražice čp. 260

Marie Chvalová   Dražice čp. 27

Jaroslava Komínková Dražice čp. 219

Miroslav Machulka  Dražice čp. 260

Vladimír Kuchár  Dražice čp. 111

Jaroslav Vaněk  Dražice čp. 4

Marie Kadlčíková  Dražice čp. 186

Pavel Schworm  Dražice č.ev. 209

Vlasta Svatková  Dražice čp. 260

Hana Samcová  Dražice čp. 55

Vilém Šetek  Dražice čp. 148

Věra Bendová  Dražice čp. 86

Libuše Miksová  Dražice čp. 206

Miluše Voborová  Dražice čp. 73

Všem jubilantům přejeme 
do dalších let pevné zdraví, 

mnoho spokojenosti a osobní pohody.

ZEMŘEL
Josef Páša  Dražice čp. 98

Čest jeho památce!

NARODILI SE
Zora Hladíková  Dražice čp. 191

Jakub Šindelář  Dražice čp. 210

Miminkům přejeme 
do života jen to nejlepší. 

Obecní úřad měl v sobotu 17. září významné 
hosty. Byli jimi noví občánci Dražic. Význam-
nou společenskou událost v životě každé rodi-
ny zahájilo vystoupení žáků ze základní školy. 
Šikovní kluci a  holky zarecitovali básničky, 
zazpívali a  zahráli na  kytaru. Přivítali jsme 5 
občánků, 3 holky a 2 kluky. Většina z nich bydlí 

v jedné bytovce, takže z nich bude určitě dobrá 
parta. 

Každý občánek obdržel dárek a finanční dar 
od  obce, který byl zdvojnásoben příspěvkem 
z dotace Jihočeského kraje. Přejeme, ať se no-
vým občánkům u nás dobře žije.    

Obec Dražice  

Vydává se 3krát ročně. Dražický občasník vydává obec Dražice; Dražice č. p. 166, 391 31 Dražice,
IČ: 00252239, DIČ: CZ00252239, Registrační číslo: MK ČR E 13153

Redakční rada: šéfredaktor: Eliška Pospíšilová, 
členové rady: Lubomír Smažík, Ivan Šimák, Blanka Čítková

Žádáme přispěvatele, aby své příspěvky zasílali na e-mail: obcasnik@obecdrazice.cz.

Noví obyvatelé Dražic 
jsou přivítaní

PROVOZNÍ DOBA 
SBĚRNÉHO DVORA 

DRAŽICE

OD 1. 12. 2022 
DO 28. 2. 2023

STŘEDA: 14:00 – 17:00
SOBOTA: 9:00 – 11:00

Odjezdy autobusů Dražice -Tábor – Platí od 11. 12. 2022 do 9. 12. 2023
 ,9 ,P  7,S 6,S ,P   ,9   7,S  

4:48 5:34 6:17 6:23 6:52 6:54 6:56 7:05 8:26 9:01 9:35 11:05 11:16 11:33 12:31

5,P,S 6,8,S  ,P  6,S    8,S  ,9 6,8,31 ,9 ,9

12:57 13:31 13:41 13:59 14:35 15:22 15:54 16:19 16:32 17:02 17:42 18:05 18:41 19:38 21:19

Odjezdy autobusů Tábor- Dražice – Platí od 11. 12. 2022 do 9. 12. 2023
 ,9   ,6,8,31    5,S  6,S 7,S ,6,S ,9 ,P

5:08 5:15 5:30 5:45 6:00 6:04 6:45 8:45 9:45 10:10 10:20 11:10 12:10 12:40 12:55

 7    8,S  7,P ,9 ,6,8,S ,9 ,9

13:45 14:10 15:00 15:10 15:22 15:40 16:25 16:30 17:10 18:20 20:10 22:30

Vysvětlení značek a poznámek
X Jede v pracovní den 6 Jede v sobotu
P Nejede o školních prázdninách 7 Jede v neděli
S Spoj má určitá specifika - sledujte jízdní řád 8 Jede v neděli a státem uznané svátky

Nestaví na „západě“ 9 Nejede od 23.12. do 1.1.
5 Jede v pátek 31 Nejede 24.12. a 25.12.

Červeně označené spoje, aktuálně jezdí, ale k datu uzávěrky občasníku nebyly v Idosu potvrzeny i pro následující období.
Aktuálně platné jízdní řády jednotlivých dopravců naleznete v autobusových zastávkách nebo na www.idos.cz.


